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Praattafel infrastructuur en openbare ruimte 
Er is heel wat infrastructuur die opgevolgd wordt door de dienst Sport. Er zijn diverse binnen- en 
buitensportterreinen in beheer van Stad Oostende of FARYS. Daarnaast zijn er ook tal van beweeginstallaties en 
mogelijkheden die publiek toegankelijk zijn op het openbaar domein. Ten slotte zijn er ook nog verenigingen die 
infrastructuur in eigen beheer hebben d.m.v. een concessieovereenkomst. Hieronder een kort overzicht van de 
infrastructuur die wordt opgevolgd door de dienst Sport (exclusief concessies of privé-zalen) 
 

 Infrastructuur in beheer van FARYS 
o Dojo Klokhof 
o Jozef Verhellestadion 
o Polyvalente Sporthal 
o Sportcentrum de Spuikom 
o Sportcentrum Marie Thérèse De Gryse 
o Sportcentrum Mr. V-arena 
o Sportpark de Schorre 

 
 Infrastructuur in beheer van de dienst Sport 

o Speleologieparcours Oude Watertoren 
o Sportcentrum de Koninklijke Stallingen 
o Sporthal de Veiling 
o Sporthal Petrus en Paulus West (VTI) 
o Waterplas de Spuikom 

 
 Publieke ruimte/openbaar domein 

o Fitnesstoestellen t.h.v. de Bibliotheek 
o Mobiele beweegbanken 
o Trappers bij diverse zitbanken 
o Multimovepad in het Sportpark de Schorre 
o Joggingparcours in het Sportpark de Schorre 
o Crossfit Station in het Sportpark de Schorre 
o Mountainbikeparcours in het Sportpark de Schorre 
o Fit-o-meter in het Sportpark de Schorre 
o Joggingparcours in het Maria-Hendrikapark 
o Calisthenicsinstallaties in het Leopoldpark en op ‘t Eilandje 

 
Globaal werd er voor infrastructuur een onderscheid gemaakt in administratief beheer (bezetting, reservatie en 
facturatie), sporttechnisch beheer (opvolging kwaliteit gebouw en materiaal) en investeringen (nieuwe realisaties, 
grote herstellingswerken en aankopen,…) Hieronder een overzicht van de belangrijkste zaken die aan bod kwamen 
bij elk luik tijdens de gesprektafel. 
 
Administratief beheer 

 Er is een tendens dat sommige buitensporten ook gebruik maken van indoorzalen om te trainen. 
Vooral in de winterperiode (hockey, zaalvoetbal, baseball, skeeleren,…) Tijdens de wintermaanden 
zorgt dit voor extra druk gezien vaste gebruikers dan plaats moeten maken binnen hun regulier 
schema. Clubs gaven aan dat binnensporten in dergelijke gevallen een voorkeur moeten krijgen. 

 De bezettingsgraad van de sportzalen is vrij groot, om niet te zeggen maximaal. Tijdens de piekuren 
is er weinig tot geen ruimte om nieuwe gebruikers toe te laten. Sommige zalen staan echter vaak leeg 
en er zou gestreefd moeten worden naar maximale bezetting/gebruik. Er dient wel genuanceerd te 
worden dat dergelijke uren vaak zijn voorbehouden voor reguliere gebruikers of buitensporten die 
indoor toevlucht zoeken. Deze uren worden vaak last-minute geannuleerd waardoor deze uren niet 
meer ter beschikking gesteld kunnen worden voor een andere gebruiker. 



 Sommige facturen worden laat bezorgd aan de clubs. De dienst Sport geeft deze echter voor de 5e 
van elke maand door aan Farys. Gebruikers kunnen altijd kosteloos annuleren, maar dan dient men 
voor aanvang van de activiteit te annuleren via mail. Voor sportkampen en events dient men echter 
14 dagen op voorhand te annuleren. Het tijdstip van de mail geldt als objectief criterium om al dan 
niet kosteloos te annuleren. 

 Concessieovereenkomsten verschillen naar voorwaarden toe sterk van vereniging tot vereniging. 
Deze zouden beter op elkaar afgestemd moeten zijn. 

 Het is jammer dat er geen bar meer ter beschikking is in de Mr. V-arena de uitbating van de diverse 
kantine- en barmogelijkheden moet in de toekomst worden herbekeken. 

 
Sporttechnisch beheer 

 Sommige kleine herstellingswerken zouden vlugger afgewerkt moeten worden. Er wordt echter 
genuanceerd dat dit sneller/makkelijker kan voor herstellingswerken waarbij FARYS geen 
tussenpersoon is bij de opvolging van deze herstellingswerken of voor werken die afhankelijk zijn 
van bv. een subsidie van de hogere overheid (bv. Stallingen). 

 
Investeringen 

 Sommige outdoorterreinen op het sportpark de Schorre zijn onderhevig aan wateroverlast. Een 
uitbreiding van kunstgrasvelden zou wenselijk zijn. 

 Sommige verouderde gebouwen (bv. Mr. V-arena) kunnen een opfrissing gebruiken (douches,…). De 
focus in het verleden lag veel op realisatie, maar opvolging van bestaande gebouwen is ook 
belangrijk. 

 Een 2e cricketveld of een indoor hal voor cricket met netten aan de zijkant om is wenselijk. Er wordt 
wel genuanceerd dat er momenteel een clubhuis voor de cricketclubs in opbouw is. 

 Verder inzetten op toegankelijkheid van de bestaande gebouwen is wenselijk. 
 Op piekmomenten is er een grote verkeersdrukte t.h.v. de Sportparklaan en Stuiverstraat. De 

toegangsweg dient aangepakt/herbekeken te worden. Ook de kiezelparking aan de Mr. V-arena dient 
herbekeken te worden (veel putten en plassen). Dit kan een quick-win zijn gezien de periodieke 
toevoeging van steentjes verloren kosten zijn. 

 Oostende ontbreekt de faciliteiten voor ‘topwatersporters’. De stad heeft hier een unieke opportuniteit 
om het ‘watersportcentrum van de kust te worden’ in samenwerking met alle clubs. 

 Voor de bmx-piste zijn herstellingswerken aangewezen. o.a.: 
o een overdekte lijn; 
o rechttrekken van lijn 2; 
o aanbrengen van een nieuwe toplaag; 
o vervanging van de containers door een vast gebouw. 

 In navolging van de opmerkingen met betrekking tot de bmx-piste kwam naar voor dat er op de 
Schorre heel wat ‘containerconstructies’ staan die esthetisch beter vervangen zouden worden door 
een mooier alternatief. 

 
     

 
Praattafel Sportclubondersteuning  
Via de website van de Stad kan men een overzicht vinden van de belangrijkste lokale ondersteuningsmogelijkheden 
voor sportclubs. Binnen dit luik kwamen volgende onderwerpen en aanbevelingen naar voor: 
 
Erkennings- en subsidiereglement 
Weinig opmerkingen kwamen hierbij naar voor. Een algemene evaluatie is wel aangewezen. Enkele punten die 
aan bod kwamen: 

 Als erkenningsvoorwaarde voor een vereniging en bijgevolg ook als subsidievoorwaarde is een minimum 
van 20 leden vereist. Een kleinere duikclub kan hierdoor geen subsidies meer aanvragen. op deze regel 
zou er ook een uitzondering mogelijk moeten zijn voor exclusieve G-sportclubs doch dit is momenteel 
geen probleem. 

 Binnen de subsidiëring kunnen clubs punten krijgen voor medewerking aan sportpromotionele 
initiatieven van de dienst Sport. Eigen initiatieven zouden hier ook aan bod kunnen komen. 
 

Andere ondersteuningsvormen 
 Het is wenselijk om jaarlijks een sporttakoverschrijdende ‘Start-2-coach’ module naar Oostende te 

halen om beginnende trainers een basisdiploma aan te reiken. 



 Hiernaast zou de Stad ook de mogelijkheid moeten geven om jaarlijks ‘gezondheidsgerichte’ 
bijscholingen te volgen (reanimatie, AED,…). 

 Op vlak van promotie zou er ook meer ingezet moeten worden op promotie van de clubinitiatieven. 
 

Praattafel (medewerking) Sportpromotie 
Eén van de speerpunten van de huidige legislatuur is dat de dienst Sport meer dient op te treden als regisseur in 
het lokale sportaanbod dan als actor. Bijgevolg krijgen lokale clubs en aanbieders regelmatig de vraag om samen 
te werken met de diverse acties van de dienst Sport. Hieronder enkele bevindingen die in dit kader naar voor 
kwamen: 
 

 Clubs willen graag meewerken, maar de mogelijkheid om dit te doen hangt altijd af van een 
beschikbare vrijwilliger of trainer. Clubs ondervinden steeds meer moeilijkheden om nieuwe 
geëngageerde medewerkers te zoeken.  

 Voor sommige activiteiten (bv. Wijksport) is het moeilijk om een activiteit af te stemmen op de 
mogelijke deelnemers gezien er vooraf geen zicht is op aantallen of leeftijd van de mogelijke 
deelnemers. Een beter kader voor dergelijke activiteiten zou wenselijk zijn voor clubs om zich voor te 
bereiden. 

 Nu worden vooral activiteiten/acties vanuit de dienst Sport gepromoot, maar er zou ook meer aandacht 
moeten zijn voor promotie van eigen clubactiviteiten/initiatieven (events,…) 


